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1 In hoeverre is er bij de aanbesteding gebruik gemaakt van een volledig ontwerp, waarbij 
er door de aannemer weinig ruimte is om zelf aanpassingen te doen?

Het ontwerp was uitgewerkt tot Definitief Ontwerp, waarbij het uitgangspunt van het 
constructieve ontwerp een stalen bordes was. Het concept van de constructie van het stalen 
bordes gaat uit van een demontabele en herbruikbare constructie. 
Varianten op de constructie waren niet toegestaan, wel was het mogelijk om binnen de 
uitwerking van het stalen bordes met gelijkwaardige voorstellen te komen.

2 Er hebben onderhandelingen plaatsgevonden met de partij waaraan de aanbesteding is 
gegund. Zijn bij die onderhandelingen aanpassingen aangebracht in het bestek? Hebben 
die geleid tot een wijziging in de aannneemsom?

Nee, er zijn geen wijzigingen in het bestek of aanneemsom doorgevoerd.

3 Maakten de bedrijfsruimten onderdeel uit van het uiteindelijke bestek?

Nee, de invulling van de ruimtes onder het bordes vallen niet onder dit bestek.

4 Uit eerdere onderzoeken blijkt onzekerheid over de stabiliteit van de onderlaag, en 
daardoor over de wijze van funderen. In hoeverre hebben nadere onderzoeken de keuze 
voor het op poeren plaatsen, in plaats van onderheien, gesteund?

Historisch onderzoek, sonderingen en boringen (milieukundig onderzoek) en zakbakens gaven 
allen dezelfde uitslag. Besloten werd om niet verder te gaan met zekerheid zoeken, omdat dit 
voldoende zekerheid geeft om te funderen op poeren

5 Is het mogelijk om aan de raad concrete scenario’s te leveren, waarin wordt uitgewerkt 
welke keuzes er nu voorliggen en welke consequenties die keuzes meebrengen?

Het college zal zo spoedig mogelijk als mogelijk, doch voor de zomer, de mogelijke scenario’s 
en hierbij horende kosten in beeld brengen en aan de raad voorleggen.
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6 Op welke termijn kan het college volledige duidelijkheid verschaffen over zulke 
scenario’s, inclusief alle meerkosten die uit deze scenario’s zouden voortvloeien?

Het college zal zo spoedig mogelijk als mogelijk, doch voor de zomer, de mogelijke scenario’s 
en hierbij horende kosten in beeld brengen en aan de raad voorleggen.


